



诺富特仰光麦克斯酒店 NOVOTEL YANGON MAX



诺富特仰光麦克斯酒店是位于缅甸仰光国际机场和仰光市中心之间的全新五星级酒店。366间宽敞的客房设计时尚、空间宽敞，居住舒适。酒店设有3家餐厅和4间酒吧，提供各式饮食，以满足不同口味的人群。酒店还设有泳池、健身中心、SPA、美容沙龙、洗衣服务、精品店以及儿童俱乐部服务也一应俱全。层高12米的宴会主厅是酒店的标志，最多可容纳700名宾客。除此之外酒店还设有1个副厅、1个会议室、1个剧场型会议室和5间普通会议室。TOTO的产品也很好地融入到了酒店的设计中，为全世界的住客提供了一个现代、自在的舒适体验。

Novotel Yangon Max is the brand new five-star hotel located between Yangon International Airport and the historical downtown.

The 366 spacious rooms have been stylishly designed to ensure maximum space, comfort and functionality. With 3 restaurants and 4 bars, Novotel Yangon Max offers a wide selection of food & beverages to suit different taste buds. Hotel facilities include a swimming pool, fitness center, spa, beauty salon, laundry, concierge, retail shops and babysitting service.

The hotel is well-known for its grand ballroom with a 12-meter high ceiling and a seating capacity up to 700 guests banquet style. Other meeting facilities include 1 junior ballroom, 1 conference room, 1 Eureka meeting room and 5 meeting rooms.

TOTO products have been nicely integrated within the interior design of the hotel allowing the guests to have a modern easy living experience.





项目简介	缅甸
国家 / 地区	五星级酒店
项目类型	2015 年
开业时间	新加坡 IIDA 国际设计有限公司
室内设计	缅甸麦克斯酒店有限公司
隶属	366 间客房, 包含 49 套豪华套房, 25 套行政套房
房间数	TOTO 诺锐斯特 PKZ1800A
采用产品	
Details	
Country/Area	Myanmar
Category	Hotel *****
Opened	2015
Interior designer	IIDA International Design Pte Ltd., Singapore
Owner	Max Myanmar Hotel Co., Ltd
Rooms	Total 366 rooms, including 49 Deluxe suites, 25 Executive Suites
Product number	TOTO NEOREST PKZ1800A